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Referat FAU 

2024-2025 

Møte 2 

Oppvekst og levekår 
Madlamark skole 

 
Postadr.: PB 8069 Forus 

4068 Stavanger 
 

Besøksadr.: Rappveien 17 
Telefon: 51596300 

 
FAU Leder: Sonja Opofte-
Syvertsen 

 

 

  

  

 
Gruppe: FAU 
Møtested: Madlamark skole 
Møtedato/-
tid: 

Tirsdag 15.10.24,  
kl.: 19:00 – 20:30 NB Ny dato 
 

 
 

TRINN NAVN Tilstede Ansvar FAU 

1A John Gabrielsen   

1B Torfinn Kalstø X 17 mai  

2A Kirsten-Marie Czybulla 
Block-Johnsen 

Vara Natteravn  

2B Renate Marie 
Klemmetsen Jakobsen 

 Skolemiljøutvalg 

3A Nina Herigstad  X SFO 

3B Bjørn Erik Solli X Trafikkvakt  

4A Lars Kristian Bjørheim    

4B Marte Johanne 
Tangeraas Hansen  

Vara Natteravn, sekretær  

5A Sonja Opofte-
Syvertsen  

X Leder, kasserer 

5B Mari Ask Rasmussen  X 17 mai  

6A Frode Modalsli  X Bydels-FAU 

6B Lillian Nordbø    

7A Lillian Nordbø    

7B Lisa K. Fonn   Foreldreforedrag  

    

STOLT Nina Herigstad X  

Rektor Hilde 
Papatzacos/Aslaug 
Hestnes 

X  

SFO leder Monica Totland X  
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Leder: Sonja Opofte-Syvertsen 
 

Rektor: Aslaug Hestnes/Hilde 
Papatzacos 

 
  
Sak nr.: Beskrivelse 

 
69/24-25  Godkjenning av innkalling  - Ok 

 

70/24-25  Godkjenning av referat fra forrige møte - Ok 

   

71/24-25  Orienteringssaker fra Rektor  

Ny avdelingsleder ansatt Ellen Johannesen – starter 1 januar. Aslaug 

går av i slutten av april – kommer ny utlysning i november for å sikre 

overlapp og opplæring – ny ledergruppe på Madlamark Skole. FAU skal 

bistå med nøkkel til Halloween for lån av klasserom. Søppelordning vil 

ikke komme da det ikke finnes en tømmeordning i samråd med 

kommunen. Det er kjøpt inn mobilhotell til hvert klasserom (enkle kasse 

med skumgummi lummer). De starter med 4-7 trinn. Det skal lages et 

skriv om det i ordens reglementet. TV aksjonen har storsamling på 

førstkommende søndag og løping på mandag for innsamling.  

Madlamark Skole skal for første gang arrangere en skriveuke. De har 

fått et opplegg for «Kreativ Skriving» - som de jobber med nå. Det 

kommer en barneskole fra Bergen for å se hvordan Madlamark Skole 

jobber og være inne i klassene, 31 oktober. Kunnskapsløftet i 

Kompetansemålet sir «en skal være en god skriver» som er en 

målsetning som Madlamark Skole skal jobbe med og legge til rette for.  

Internasjonal uke flyttes til våren da det er mange arrangementer nå før 

jul. 17 mai komiteen utfordrer 7 trinn til å holde en tale – Hilde tar det 

med videre.  

 

72/24-25         Orienteringssaker fra SFO-leder  
Svømmetrening går veldig bra på SFO. Nå går de i gang med 3 trinn. 

Det legges melding ut i Vigilo når det planlegges for hvilken gruppe som 

skal ha svømmetrening aktuell uke. Varm mat og salat er meget 

populært og organiseres sammen med barn på ulike trinn. 

Formingsaktivitet har også vært meget bra. Høstferie uken gikk veldig 

bra. STOLT fikk også tilbud om å delta på kino slik at de ansatte på 

STOLT kunne vurdere hvem som kan være med. Legges til rette for å 

planlegge felles med STOLT fremover for de som har muligheten for å 

sikre inkludering.  
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73/24-25 FAU arbeidsgrupper og ansvar 

 

o SFO – Nina; ingen egne møter avholdt.  

o Skolevei og trafikk – Bjørn Erik – en ser at det mangler trafikkvakter for å sikre 

at alle vakter er dekket. En oppfordrer klassekontakter til å sette opp alle vakter 

og at foreldre internt må bytte. Refleksens dag er 17 oktober og dessverre 

opplever en fortsatt at bruk av refleks er for dårlig.  

o Natteravn – Marte og Kirsten-Marie – det er igangsatt en prosess for å se på 

en felles ordning for natteravnordning. Torfinn tar dette og opp som FAU leder 

for Gosen Skole for å hvordan en kan jobbe sammen mot tiltak og gode 

natteravnordninger.  

o Foreldreforedrag – Lise – ingen ny oppdatering.   

o 17. Mai – Torfinn og Mari – det har ikke vært et oppstartsmøte for 17 mai 

komiteen enda, men info for 5 klasse planlegges arrangert før jul.  

o Skolemiljøutvalg – Renate – ingen ny oppdatering.  

o Sykkeldagen – elevråd, rektor og FAU – ingen ny oppdatering. 

o Bydels FAU – Frode – ingen ny oppdatering. 

o SU – Sonja og Torfinn – ingen ny oppdatering. 

 
74/24-25 Andre saker  

o Trafikkulykke Madlamarkveien v/Rappveien – en i FAU var til stede i det ulykken 

skjedde. Syklisten ble kjørt til legevakt. Sykkelulykker blir ikke registrert, men 

det har blitt registrert i VOF (Varsel om feil). De har og fjernet trafikkspeilet på 

andre siden. Bjørn Alsaker har laget en plan henstilt til Stavanger Kommune 

som viser til utbedring av dette krysset. Det er også lagt inn et ønske fra Bydelen 

lagt inn til Trafikksikkerhetsutvalget som skal vurdere de ulike innspillene som 

har blitt registrert. En stiller spørsmål til 50 sone som burde vært redusert til 40 

fra krysset på Molkeholen til og med lengre strekning forbi Bjørn Farmannsgate 

– dette har blitt foreslått i skrivet fra Bjørn Alsaker. I FAU møte 15.10.24 ble det 

videre delt et skriv fra Trafikkansvarlig som ble mottatt av en forelder som har 

stått trafikkvakt, «Trafikksikkerhetsinnspill fra foreldre fra Madlamark Skole». 

Det bygges på observasjoner fra trafikkvakter. Dette skrivet skal tas opp som 

tema på neste FAU møte 04.11.24.  

o Skriv fra Bjørn Erik «Oppfordring til dialog om mobilbruk og digitale plattformer» 

- dette skrivet har nå vært rådført i ulike instanser i foreldremøter, FAU og 

sammen med rektor og SFO leder. Madlamark Skole tar det med seg for å 

diskutere hvordan dette skal distribueres videre.  

o Det har kommet en sentral melding fra IT om at det nå legges føringer på 

regelendring for bruk av Chromebook.  

o FAU – rolle og ansvar; («FAU er et rådgivende organ som gir foreldrene gode 

muligheter til å påvirke skolens drift, miljø og utvikling. FAU kan ikke bestemme, 

men gir råd. Det er foreldrene som kjenner barna best, og gjennom FAU kan 

foreldrene sammen løfte frem saker som er viktige for elevene og 

foreldregruppen»)  

o Mattilbud ved spesielle tilstelninger/avslutninger – Madlamark Skole tar dette 

med videre og for å se på evt. tiltak og andre tilbud.  

o Språkbruk fra ansatt til elev. Fokus nå på å være en god rollemodell og vi må 

alle minne om god språkbruk og viktigheten av gjensidig respekt.  
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o Grøt dekning fra skolen – det pågår en diskusjon på skolen – Madlamark Skole 

kommer tilbake.   

o 7 klassetur – det som skjer nå fra nå av er at det skal være i tråd med 

gratisprinsippet som lærerne er med å arrangere. Det er lov for foreldre å 

arrangere en tur som skal være frivillig. Det står i kunnskapsløftet at lærere skal 

være med å arrangere og utføre en overnattingstur i tråd med gratisprinsippet. 

Rektor skal ta med denne henstillingen til ledergruppen hvor de går gjennom 

regelverket og kompetanseløftet. Dersom foreldre ønsker å arrangere tur 

utenom denne skal det være i deres regi.  

o Skole-Hjem samarbeid – Madlamark Skole tar dette med vider 

o 17 mai – de jobber med å få med Gosen Skole på arrangementet. Gosen Skole 

ønsker å få utarbeidet en SWAT analyse med tanke på arrangement i 

Madlamark Skolegård. Madlamark Skole tar dette og med videre for å 

undersøke om en slik analyse foreligger. 

o Facebook siden til Madlamark Skole planlegges nedlagt.  

o STOLT kan låne ut «Lille Hjerterom» for tilstelninger da dette er barn med behov 

for hjelpemidler.  


